
Proces-verbal .
Încheiat În şedinţa etraordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 06 martie 2009, orele 14,00

Şedinţa a avut loc în sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 50 de consilieri
din cei 55 de consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul Secretar General
Tudor Toma, domnul Ion Ţincu Prefectul Municipiului Bucureşti.

Au fost invitaţi să participe directorii aparatului propriu al
Primăriei Municipiului Bucureşti, presa şi televiziunea.

La şedinţă au fost absenţi următorii consilieri generali: Anton
Mihaela, Georgescu Bogdan, Nedelcu Costel, Grigorescu Robert,
Niţu Robert.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Prin adresa nr. 809842/27.02.2009 înregistrată la Direcţia

Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. sub nr. 666/02.03.2009
domnul Melian lulian şi doamna Melian Sevasta au formulat plângere
prealabilă prin care solicită Consiliului General al Municipiului
Bucureşti următoarele:

să demareze procedura de corectare a tuturor
neconcordanţelor prezente în documentaţia PUZ - str. Brădetului nr.
24, sector 4 (reglementări de urbanism, planşe, avize) care stau la
baza HCGMB nr. 14/28.01.2009;

- revocarea sau anularea HCGMB nr. 14/28.01.2009 privind
aprobarea PUZ - str. Brădetului nr. 24, sector 4, deoarece--ace~fsfâ----------------- -
hotărâre a Consiliului General al Municipiului Bucureşti are la bază un
PUZ cu 8 planşe care au fost elaborate în numele altor persoane
juridice decât beneficiarul Planului Urbanistic Zonal;

- revocarea sau anularea HCGMB nr. 359/13.12.2007 privind
aprobarea PUZ - str. Brădetului nr. 24, sector 4, deoarece s-a realizat
un acces carosabil peste proprietatea reclamanţilor .

Prin adresa nr. 809031/25.02.2009 înregistrată la Direcţia
Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. sub nr. 714/05.03.2009
Curtea de Apel Ploieşti ne informează că Arhiepiscopia Romano-
Catolică Bucureşti a depus întâmpin cursul formulat de către
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S.C. Millenium Building Developement S.R.L. Împotriva încheierii
pronunţate În data de 16.10.2007 de către Tribunalul Dolj - Secţia
Contencios Administrativ şi Fiscal În dosarul nr. 10747/63/2007 prin
care splicită;

- respingerea recursului şi menţinerea În tot a Încheierii
recurate ca fiind legală şi temeinică;

- obligarea recurentei la plata cheltuielilor de judecată.

Prin prezenta, vă aducem la cunoştinţă, că, pe rolul Curţii de
Apel Bucureşti, Secţia a VIII - a Contencios Administrativ şi Fiscal, se
află dosarul nr. 1435/2/2009, cu termen de judecată la 24.03.2009, În
care reclamanta SC Delfincom SA, solicită instanţei de judecată, În
contradictoriu cu pârâţii CGMB şi Municipiul Bucureşti, În temeiul art.
24 alin. 2 din Legea nr. 554/2004, privind contenciosul administrativ,
sancţionarea conducătorului instituţiei, respectiv Primarul
General, cu amendă În cuantum de 20% din salariul minim brut pe
economie, pe fiecare zi de Întârziere, Începând cu data de
01.12.2007, până la data executării obligaţiei de emitere a unei
hotărâri prin care să soluţioneze cererea acesteia Înregistrată sub nr.
577191/01.11.2006, privind eliberarea Certificatului de atestare a
dreptului de proprietate, asupra a 28 de amplasamente de teren
situate În Bucureşti sectorul 2.

Obligaţia soluţionării cererii reclamantei a fost instituită În sarcina
CGMB prin Decizia civilă nr. 1708/26.10.2007, pronunţată de Curtea
de Apel Bucureşti, rămasă irevocabilă.

Având În vedere cele menţionate mai sus, se impune punerea În
executare, În regim de urgenţă, a deciziei menţionate mai sus,
respectiv adoptarea unei hotărâri prin care să se soluţioneze cererea
reclamantei Înregistrată sub nr. 577191 din 01.11.2006, privind
eliberarea certificatelor de atestare a dreptului de proprietate şi
evitarea sancţiunii aplicată Primarului General potrivit dispoziţiilor art.
24 alin. 2 din Legea nr. 554/2004.

Direcţia Urbanism şi Amenajarea Teritoriului din cadrul PMB prin
adresa nr. 1119/06.03.2009, Înregistrată la Cabinet Secretar sub nr.
353/6/06.03.2009 şi la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a
C.G.M.B sub nr. 723/06.03.2009, solicită iniţierea procedurii de
Îndreptare a erorii materiale din cupri otărârii C.G.M.B. nr.
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14/28.01.2009 privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal
Modificare PUZ- Str. Brădetului nr. 24, sector 4, după cum urmează:

• În anexa Aviz de Urbanism nr. 10/1/18/26.03.2008-R
11.12.2008
Subtitlul: "Prezentul aviz înlocuieşte Avizul de Urbanism nr.

13/1//1.17/07.06.2006 ca urmare a modificării soluţiei de
circulaţie" se înlocuieşte cu: " Prezentul aviz înlocuieşte Avizul de
Urbanism nr. 32/1/9/18.12.2006 ca urmare a modificării soluţiei
de circulaţie şi rectifică Avizul de Urbanism nr.:
10/1/18/26.03.2008. "

Prin adresa nr. 811339/05.03.2009 înregistrată la Direcţia de
Asistenţă Tehnică şi Juridică a CGMB sub nr. 725/06.03.2009
domnul CUPTOR MIHAI a formulat plângere prealabilă prin care
solicită revocarea Hotărârii CGMB nr. 37/2009 privind aprobarea
planului Urbanistic Zonal pentru terenul situat Bdul. Expoziţiei nr. 22 -
30 sector 1, semnalând faptul că prin aprobarea acestui plan de
urbanism i-au fost vătămate drepturile şi interesele legitime.

De asemenea, învederează faptul că pe rolul instanţelor
judecătoreşti sunt litigii care au ca obiect terenul în suprafaţă de 2791
mp, situat în Bucureşti, B-dul Expoziţiei nr. 22 - 30 sector 1.

Toate documentaţiile care stau la baza notelor lecturate vă stau
la dispoziţie la Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridică a C.G.M.B.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Vorbeam cu colegii noştrii şi înţeleg că tot ce aţi citit

dumneavoastră trebuie adus la cunoştinţa consilierilor.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Da.

Domnul consilier general Tica Horatiu
Aceasta înseamnă că nu este obligatoriu să fie citite în şedinţa

publică.

Domnul Secretar General Tudor T
Este obligatoriu să luaţi cunoşţin.(~
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Domnul consilier general Tica Horatiu
Bun, faceţi un set de materiale, 55 de materiale. Noi semnăm

când ne luăm ordinea de zi.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Trebuie să consemnez aceste note În procesul verbal.
Vă supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare a

Consiliului General al Municipiului Bucureşti din data de 27.02.2009.
Cine este pentru? majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Bună ziua, bine aţi venit la şedinţa extraordinară a Consiliului

General din data de 06.03.2009. În sală sunt prezenţi un număr de 46
de consilieri generali.

Avem un proiect de ordine de zi. Înainte de al supune la vot aş
vrea să ştiu dacă sunt completări la această ordine de zi.

Domnul consilier general Prioteasa Doru
V-aş ruga să introduceţi pe ordinea de zi un proiect de hotărâre

pentru transmiterea lacului Titan şi a insulelor aferente din
administrarea Lacuri Parcuri şi Agrement În administrarea Consiliului
Local al sectorului 3. Asta pentru că restul parcului este la sectorul 3
şi toată tratarea din punct de vedere, mediu şi proiecte de mediu să
fie făcută În ansamblu. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Am şi eu o propunere de introducere pe ordinea de zi a unui

proiect de hotărâre privind aprobarea măsurilor de rentabilizare a
activităţii S.C. Antrepriza Construcţii Montaj L1RTRAC S.A.

De asemenea mai 'sunt două proiecte de hotărâri, două
propuneri de introducere pe ordinea de zi şi anume proiect de
hotărâre privind modificarea componenţei Autorităţii Teritoriale pentru
Ordine Publică şi o nouă propunere privind modificarea componenţei
Agenţiei de Dezvoltare intercomunitară Bucureşti - Ilfov.

În acelaşi timp mai există o propunere, vă propun scoaterea de
pe ordinea de zi a proiectului cu numărul 2, proiect de hotărâre
privind desemnarea a trei reprezentanţi ai Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membri În ~ Îndrumare şi
supraveghere a comisiilor Organizat~ ~~~oarelor 1-6
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pentru aplicarea Legii nr.550/2002 şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.176/2004 şi a Hotărârii C.G.M.B. nr.327/2007.

De asemenea vă propun scoaterea de pe ordinea de zi a
proiectului de hotărâre privind numirea reprezentantului
Consiliului General al Municipiului Bucureşti În Consiliul de
Administraţie al World Trade Center şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.121/2004.

Dacă în afară de aceste propuneri mai sunt şi alte
amendamente la ordinea de zi?

Înţeleg că mai este un proiect de hotărâre care se doreşte a fi
introdus pe ordinea de zi. Până atunci o să vă supun la vot scoaterea
de pe ordinea de zi a proiectului nr. 2 proiect de hotărâre privind
desemnarea a trei reprezentanţi ai Consiliului General al
Municipiului Bucureşti ca membri În Comisia de Îndrumare şi
supraveghere a comisiilor organizate la nivelul sectoarelor 1-6
pentru aplicarea Legii nr.550/2002 şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.176/2004 şi a Hotărârii C.G.M.B. nr.327/2007.

Cine este pentru scoaterea acestui punct de pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

De asemenea vă propun scoaterea de pe ordinea de zi a
proiectului nr. 10 privind numirea reprezentantului Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie al
World Trade Center şi abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr.121/2004.

Cine este pentru scoaterea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? Ovoturi.

Acest proiect a fost scos de pe ordinea de zi.

Vă propun acum introducerea pe ordinea de zi a proiectului de
hotărâre privind transmiterea Lacului Titan (Alexandru Ioan Cuza) şi a
insulelor aferente din administrarea Administraţiei Lacuri Parcuri şi
Agrement în administrarea Consiliului Local al sectorului 3.

Cine este pentru introducerea acestui punct de pe ordinea de
zi? majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? 7 voturi (Meran
D., Poteraşu C., Tănase 1., Alexe F., Roşeţi G., Scarlat H.,
Purcărea S.).

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.



De asemenea vă propunem introducerea pe ordinea de zi a
proiectului de hotărâre privind aprobarea măsurilor de
rentabilizare a activităţii S.C. Antrepriza Construcţii Montaj
LlRTRAC S.A ..

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.

Acest proiect a fost introdus pe ordinea de zi.

Vă propun acum introducerea pe ordinea de zi a unui proiect
de hotărâre privind modificarea componenţei Autorităţii
Teritoriale pentru Ordine Publică.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.

De asemenea vă propun introducerea pe ordinea de zi a unui
punct privitor la modificarea componenţei Agenţiei de Dezvoltare
intercomunitară Bucureşti - Ilfov.

Cine este pentru introducerea acestui punct pe ordinea de zi?
majoritate de voturi, împotrivă? Ovoturi, abţineri? O voturi.

Înainte de a vota ordinea de zi în integralitatea ei am să fac
referire la ce a spus colegul meu Horaţiu Ţica mai devreme, ar fi ideal
datorită faptului că de multe ori suntem acţionaţi în instanţă şi aflăm
foarte târziu ca domnul Secretar General sau departamentul tehnic
să ne poată pune la dispoziţie totalitatea proceselor în care suntem
implicaţi.

Domnul Secretar General, ar fi ideal pentru colegi, de multe ori
ne trezim în situaţia de a fi acţionaţi În justiţie sau de diverse
persoane, de diverse societăţi şi sigur că dumneavoastră le citiţi
Înaintea şedinţei, dar poate ar fi ideal ca la şedinţele ordinare să
primim şi un material În care să fie şi scrise toate aceste situaţii.

Domnul Secretar General Tudor Toma
După cum am menţionat la sfârşitul citirii notelor, toate

materialele vă stau la dispoziţie la DAT J. De asemenea am
comunicat direct către cabinet preşedinte şedinţă toate
documentaţiile şi toate acţiunile pe care le-am primit şi formulate
Împotriva consiliului. Doriţi să comunic şi În alte părţi? Sigur le aveţi la
dispoziţie dintotdeauna la DAT J.



Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Dacă mai sunt şi alte opinii vis - a - vis de ordinea de zi? Vă

supun ordinea de zi la vot aşa cum a fost ea completată şi amendată.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Vă mai propun introducerea pe ordinea de zi a unui punct

proiectul de reabilitare a spitalelor sectoarelor 1-6.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Aţi auzit propunerea colegului nostru, cine este pentru

introducerea acestui punct pe ordinea de zi? majoritate de voturi,
împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.

Acestea fiind zise, vă supun la vot ordinea de zi în integralitatea
ei aşa cum a fost ea completată şi amendată.

Cine este pentru ordinea de zi propusă? majoritate de voturi,
împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.

Ordinea de zi a fost adoptată.

Trecem la primul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind aprobarea Protocolului de transmitere de către Primăria
Municipiului Bucureşti a documentaţiei tehnico-economice
aferentă Proiectului "Linie de metrou Gara de Nord -Aeroportul
Internaţional Henri Coandă" către Ministerul Transporturilor şi
Infrastructurii.

Dacă sunt comentarii? Nu.
Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,

abţineri? O voturi.
Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie al Regiei
Autonome de Transport Bucureşti şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B. nr.151/2004

Grupurile politice s-au întâlnit înainte şi ca să simplificăm puţin
procedura am să fac eu propunerile pentru toate grupurile politice.



Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Grupul PSD a depus toate propunerile pentru toate consiliile de

administraţie la preşedintele de şedinţă şi o să vă rog să fiţi de acord
ca dânsul să le citească, având cunoştinţă că noi le-am depus acolo.
De asemenea v-aş propune ca procedură de vot domnule preşedinte
să citim toate hotărârile consiliului de administratie, hotărârile, să cititi. .
membrii În consiliile de administraţie şi să se Împartă buletinele de
vot ca să votăm .

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Am să fac propunerile pentru consiliul de administraţie pentru

Regia Autonomă de Transport Bucureşti. Din partea PD-L, domnul
Stancu Sotir, domnul Militaru Cătălin, domnul Sabarez Costel,
domnul Vlad Gabriel, domnul Criţ Adrian.

Din partea grupului PRM domnul Vârză Mihai. Din partea
grupului PSD domnul Radu Dumitru şi domnul Popescu Adrian.

Acestea sunt propunerile pentru consiliul de administraţie al
Regiei Autonome de Transport Bucureşti. Dacă mai sunt şi alte
propuneri În afară de astea? Nu mai sunt.

Procedura de vot pe care v-o propun va fi aceeaşi, se
realizează biletele, va fi vot secret şi vă propun să tăiaţi cu o bară, să
baraţi numele candidatului pe care nu ÎI doriţi.

În acest moment din consiliul de administraţie pentru Regia
Autonomă de Transport Bucureşti fac parte 8 membrii şi au fost
făcute 8 propuneri.

O să rog departamentul tehnic să facă biletele. Până atunci
mergem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de hotărâre
privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie ar Regiei
Autonome de Distribuţie a Energiei Termice Bucureşti şi
abrogareaHotărârii C.G.M.B.nr.150/2004.

Am să citesc propunerile partidelor politice. Aici avem un
consiliu de administraţie format din 8 persoane.

Propunerile sunt următoarele: din partea grupului PD-L domnul
Stelică Constantin, doamna Albani Laura Maria, domnul Zahia Ziotea
Dragoş, doamna Oancea Lucica şi domnul Văduva Silviu.

Din partea PNG domnul Becheanu Mihai Bogdan. Din partea
grupului PSD domnul Pârvan Ioan şi din partea grupului PNL domnul
Cătălin Deaconescu. ~. ~'.ţ. - ) "-
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Aş vrea să ştiu dacă mai sunt şi alte propuneri În afară de
astea?

Vom menţine aceeaşi procedurăde vot, vot secret şi baraţi cu o
linie numelecandidatului pe care nu ÎI doriţi.

Am ales această metodă ca să putem să economisim timp la
sfârşit după numărarea votului am să citesc din nou hotărârea În
ansamblulei.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie şi În
Adunarea Generală a Acţionarilor la SC Apa Nova Bucureşti SA
şi abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr.142/2004 şi a Hotărârii
C.G.M.B. nr.146/2004.

Propunerile partidelor politice sunt următoarele: pentru
Consiliul de Administraţie al Apa Nova S.A. din care fac parte doi
reprezentanţi ai Consiliului General, doamna Lăzăroiu Ioana şi
domnul Antonie Ioan, iar pentru Adunarea Generală a Acţionarilor la
S.C. Apa Nova Bucureşti S.A. există un singur reprezentant, o
singură propunere,domnul CărbunaruConstantin.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie şi În
Adunarea Generală a Acţionarilor la S.C. REBU S.A. şi abrogarea
Hotărârii C.G.M.B. nr.143/2004.

În consiliul de administraţie al REBU, Consiliul General va
trimite doi reprezentanţi. Propunerile partidelor politice sunt
următoarele: domnul Neicu Mihai şi domnul Anghel Mihai, iar În
Adunarea Generală, de asemenea Consiliul General are doi
reprezentanţi, propunerile sunt: doamna Magda luga şi doamna
FlorentinaCârstea, de la PD-L.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie şi În
Adunarea Generală a Acţionarilor la SC LlRTRAC SA şi
abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr.145/2004 şi a Hotărârii C.G.M.B.
nr.149/2004.



Propunerile partidelor politice sunt următoarele: domnul
Mititelu Cristian, Beldeanu Augustin şi domnul Ghiţă Adrian pentru
Adunarea Generală la L1RTRAC, iar reprezentanţii În Consiliul de
Administraţie al L1RTRAC, sunt 5 reprezentanţi pe care Consiliul
General Îi trimite În Consiliul de Administraţie al L1RTRAC şi anume
de la PRM domnul Boşca Grigore, de la PNL, domnul Codruţ
Semănaru şi domnul Dragoş Dincă, de la PSD domnul Radu Dumitru
şi domnul Mărăşescu Nicolae.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie şi În
Adunarea Generală a Acţionarilor la SC CICLOPSA şi abrogarea
Hotărârii CGMBnr.144/2004şi a Hotărârii CGMBnr.148/2004.

Propunerile partidelor politice sunt următoarele: pentru
Consiliul de Administraţie al CICLOP sunt 6 locuri şi 6 reprezentanţi
ai Consiliului General, din partea PD-L doamna Moise Gabriela
Andreea, domnul Doholici George, domnul Lepădatu Voicu precum şi
domnul Tolea Ionuţ, iar din partea PSD doamna Stratulat Iulia şi
domnul Mihalache Vasile. De asemenea Consiliul General are trei
reprezentanţi În Adunarea Generală a CICLOP, propunerile sunt
următoarele: din partea PD-L domnul Bogdan Ion, din partea PNG
domnul Tabac Sorin şi din partea PSD domnul Pârvan Ioan. Acestea
sunt propunerile la acest punct.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Adunarea Reprezentanţilor a Casei
Naţionale de Asigurări de Sănătate şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B.nr. 268/2004.

Propunerile partidelor politice sunt următoarele: din partea
PD-L domnul Horaţiu Ţica, din partea PSD domnul Mihalache Vasile.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind numirea a trei consilieri din cadrul Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În Consiliul Administrativ al
Clubului Sportiv Municipal Bucureşti şi abrogarea Hotărârii
C.G.M.B.nr. 80/2008.

Propunerile partidelor sunt: aici
Consiliul General are trei reprezentanţi.



Prioteasa Doru, din partea PNL domnul Cornel Poteraşu şi din partea
PSD domnul Mărăşescu Nicolae.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În Consiliul Consultativ al
Complexului de Recuperare Neuropsihomotorie Panduri şi
abrogarea Hotărârii C.G.M.B. nr.176/2008.

Aici Consiliul General are doi reprezentanţi, propunerile
partidelor politice sunt următoarele: din partea PD-L domnul Ivaşcu
Tiberiu şi din partea partidului Marin Florentina.

Am să vă rog Departamentul de Asistenţă Tehnică şi Juridică
să pregătească buletinele de vot.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind modificarea componenţei Autorităţii Teritoriale
pentru Ordine Publică.

Prin demisia domnului Bogdan Georgescu, rog PSD-ul să facă
propunerile.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
PSD-ul îl propune pe domnul Stan Victor.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Mai sunt şi alte propuneri? Nu.
Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect privind

modificarea componenţei Agenţiei de Dezvoltare
intercomunitară Bucureşti - Ilfov. Tot prin demisia domnului
Bogdan Georgescu, am să rog din nou PSD-ul să facă propunerile.

Domnul consilier general Berbecaru Alin Dumitru
Grupul PSD susţine pe domnul Doru Giugula.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Alte propuneri? Nu sunt. Mi s-a spus de către domnul Secretar

General că proiectele de hotărâre trebuie votate în ordinea lor,
aşteptăm de la DATJ să se facă buletinele de vot, până atunci vă invit
să luăm o mică pauză.

S-a produs o eroare materială, din partea PD-L la punctul 2,
proiect de hotărâre privind numirea repr .. r Consiliului, )

~~~~/Q.
~ / I~ "\'J;<» ,

'":: • ; .•~~ •. '::..-'>.~ ~'Z. \

. ~ ~' ~:;z.:''..-~ 3-.1
. •.•. :........~~_-:::::.".n:.' .c0
,"~ -.........~

\ "



General al Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie al
Regiei Autonome de Transport Bucureşti şi abrogarea Hotărârii
CGMB nr.151/2004. Din partea PD-L este şi candidatura domnului,
pentru a face parte din Consiliul de Administraţie, candidatura
domnului Aron Gheorghe şi rog DATJ - ul să modifice buletinele de
vot În acest sens.

Din nefericire la punctul 2 pe ordinea de zi votată, proiect de
hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie al Regiei
Autonome de Transport Bucureşti şi abrogarea Hotărârii CGMB
nr.151/2004, s-a produs o eroare materială, motiv pentru care mai
dau citire Încă o dată listei candidaţilor pentru a reprezenta Consiliul
General În Consiliul de Administraţie, aceştia sunt: din partea PD-L
domnul Stancu Sotir, domnul Militaru Cătălin, domnul Sabarez
Costel, domnul Vlad Gabriel, domnul Criţ Adrian şi domnul Aron
Gheorghe. Din partea PSD domnul Radu Dumitru şi domnul Popescu
Adrian. Din partea PNL nu este. De asemenea se reţine un loc, al
nouălea loc În Consiliul de Administraţie pentru un reprezentant al
Ministerului Finantelor.

În ce priveşte proiectul de hotărâre numărul 3 pe ordinea de zi
votată, proiect de hotărâre privind numirea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti În Consiliul de Administraţie al
Regiei Autonome de Distribuţie a Energiei Termice Bucureşti şi
abrogarea Hotărârii CGMB nr.150/2004, permiteţi-mi să citesc din
nou reprezentanţii din partea partidelor politice reprezentate În
Consiliul General, din partea grupului PD-L domnul Stelică
Constantin, doamna Albani Laura Maria, domnul Zahia Ziotea
Dragoş, doamna Oancea Lucica şi domnul Văduva Silviu.

Din partea PNG domnul Becheanu Mihai Bogdan, din partea
grupului PSD domnul Pârvan Ioan şi din partea grupului PNL domnul
Cătălin Deaconescu.

Consiliul de Administraţie conţine tot 9 membrii şi un loc este
rezervat reprezentantului Ministerului Finanţelor.

Acum vreau să ştiu dacă Direcţia de Asistenţă Tehnică şi
Juridică are buletinele de vot gata.

O să primiţi buletinele de vot de la punctele 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9
şi 10 precum şi modificările de la ATOP şi de la Agenţia de
Dezvoltare intercomunitară Bucureşti - Ilfov. Vă rog să repartizaţi
buletinele de vot În sală.



Supun la vot propunerea ca, comisia de validare să fie una şi
aceeaşi cu comisia de numărare.

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? O voturi.

Rog comisia de numărare să meargă să numere voturile.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Domnule preşedinte vă aduc aminte că nu sunt preşedinte,

sunt secretarul comisiei de validare.
Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009 pentru constatarea

rezultatului votului secret prin numirea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti în Consiliul de Administraţie şi
Adunarea Generală a Acţionarilor la REBU.

S-au exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat. Au
fost aleşi în mod valid în Consiliul de Administraţie al S.C. REBU
următorii: Neicu Mihai şi Anghel Mihai.

Pentru Adunarea Acţionarilor doamna Magda luga şi doamna
Florentina Cârstea

Voturi 48 e~primate, 48 pentru. Deci la AGA Magda luga şi
Florentina Cârstea.

Proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret
pentru desemnarea reprezentanţilor Consiliului General al
Municipiului Bucureşti în Consiliul Consultativ de recuperare
Neuropsihomotorie Panduri s-a încheiat procesul verbal astăzi
06.03.2009.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Voturi pentru 48, pentru domnul Ivaşcu Tiberiu şi voturi pentru 48

'- pentru doamna Marin Florentina.

Procesul verbal încheiat astăzi 06.03.2009, orele 16. 45 pentru
constatarea rezultatului votului secret prin numirea reprezentanţilor
Consiliului General al Municipiului Bucureşti în Consiliul de
Administraţie Regia Autonomă de Distribuţie a Energiei Termice
Bucureşti.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Voturi pentru domnul Barna Stelică, voturi pentru 45, voturi

împotrivă 4, pentru doamna Albani Ion Maria, voturi pentru 48. Pentru
domnul Zahia Ziotea Dragoş 48 pentru, pentru doamna Oancea
Lucica 48, nici un vot împotrivă, pentr ~ va Silviu 48, nici un vot
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împotrivă, pentru domnul Becheanu Mihai Bogdan 48 niciunul
împotrivă, pentru domnul Pârvan Ioan 48, niciunul împotrivă, pentru
Cătălin Deaconescu 48 niciunul împotrivă, fapt pentru care se
validează prezentul procesul verbal.

Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009 pentru constatarea
rezultatului votului secret prin numirea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti în Consiliul de Administraţie al
Regiei Autonome de Transport Bucureşti.

Voturi exprimate 49, un vot declarat nul. Domnul Stancu Sotir
48 voturi pentru, niciunul împotrivă. Domnul Militaru Cătălin, 48 voturi
pentru, niciunul împotrivă. Sabarez Costel, 48 voturi pentru, niciunul
împotrivă, Vlad Gabriel 48 voturi pentru, niciunul împotrivă, Criţ
Adrian, 48 voturi pentru, niciunul împotrivă, Radu Dumitru 48 voturi
pentru, niciunul împotrivă, Popescu Adrian 48 voturi pentru, niciunul
împotrivă, Aron Gheorghe 48 voturi pentru, niciunul împotrivă, fapt
pentru care se validează Consiliul de Administraţie al Regiei
Autonome de Transport Bucureşti.

Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009 pentru constatarea
rezultatului votului secret prin numirea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti în Consiliul de Administraţie şi în
Adunarea Generală a Acţionarilor la SC Apa Nova Bucureşti SA.

S-au exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Consiliul de Administraţie doamna Lăzăroiu Ioana, 48 voturi

pentru, niciunul împotrivă şi domnul Antonie Ioan 48 voturi pentru,
niciunul împotrivă.

În Adunarea Generală a Acţionarilor domnul Cărbunaru
Constantin, 48 voturi pentru, niciunul împotrivă, fapt pentru care
comisia validează prezentul proces verbal.

Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009, orele 16. 30 pentru
constatarea rezultatului votului secret privind numirea unui
reprezentant al Consiliului General al Municipiului Bucureşti în
Adunarea Generală a Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară
Bucureşti - Ilfov.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Pentru domnul Giugula 48 pentru, niciunul împotrivă.



Proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret,
proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret privind
numirea reprezentantului Consiliului General al Municipiului Bucureşti
în Consiliul de Administraţie şi în Adunarea Generală a Acţionarilor
la S.C. L1RTRAC S.A.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Pentru domnul Boşca Grigore 48 pentru, pentru Codruţ

Semănaru 48 pentru, niciunul împotrivă, Dragoş Dincă 48 pentru,
niciunul împotrivă, Radu Dumitru 48 pentru, niciunul împotrivă,
Mărăşescu Nicolae, 48 pentru, niciunul împotrivă, Mititelu Cristian 48
pentru, niciunul împotrivă, Beldeanu Augustin 48 pentru, niciunul
împotrivă, Ghiţă Adrian 48 pentru, niciunul împotrivă, fapt pentru care
comisia validează prezentul proces verbal.

Proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret,
proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret privind
numirea reprezentanţilor Consiliului General al Municipiului Bucureşti
în Consiliul de Administraţie şi în Adunarea Generală a Acţionarilor
la S.C. CICLOP S.A.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Consiliul de Administraţie Moise Gabriela Andreea 48 pentru,

niciunul împotrivă, Doholici Gheorghe 48 pentru, niciunul împotrivă,
Lepădatul Voicu 48 pentru, niciunul împotrivă, Tolea Ionuţ 48 pentru,
niciunul împotrivă, Pârvan Ioan 48 pentru, niciunul împotrivă,
Mihalache Vasile 48 pentru, niciunul împotrivă.

Pentru Adunarea Generală a Acţionarilor domnul Bogdan Ion
48 pentru, niciunul împotrivă, domnul Tabac Sorin 48 pentru, niciunul
împotrivă şi doamna Stratulat Iulia 48 pentru, niciunul împotrivă, fapt
pentru care comisia validează prezentul proces verbaL· ..

Proces verbal pentru constatarea rezultatului votului secret
privind numirea a trei consilieri din cadrul Consiliului General al
Municipiului Bucureşti în Consiliul de Administraţie al Clubului
Sportiv Municipal Bucureşti, încheiat astăzi 06.03.2009.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anuJat.
Pentru domnul Prioteasa Ooru 48 pentru, niciunul împotrivă,

pentru domnul Cornel Poteraşu 48 pentru, niciunul împotrivă, pentru
domnul Mărăşescu Nicolae 48 pentru, niciunul împotrivă.



Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009 pentru constatarea
rezultatului votului secret privind numirea reprezentanţilor Consiliului
General al Municipiului Bucureşti în Adunarea reprezentanţilor în
Adunarea Reprezentanţilor a Casei Naţionale de Asigurări de
Sănătate.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Pentru Horaţiu Ţica 48 pentru, niciunul împotrivă, Mihalache

Vasile 48 pentru, niciunul împotrivă, fapt pentru care s-a validat
procesul verbal al acestei instituţii.

Proces verbal încheiat astăzi 06.03.2009 pentru constatarea
rezultatului votului secret privind numirea unui reprezentant al
Consiliului General al Municipiului Bucureşti în Autoritatea Teritorială
pentru Ordine Publică a Municipiului Bucureşti.

S-a exprimat un număr de 49 de voturi, unul a fost anulat.
Pentru domnul Stan Ion 48 pentru, niciunul împotrivă, drept

pentru care s-a validat prezentul proces verbal. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Călin Murg
Trecem la următorul. punct pe ordinea de zi, proiect de

hotărâre privind transmiterea Lacului Titan (Alexandru Ioan
Cuza) şi a insulelor aferente din administrarea Administraţiei
Lacuri Parcuri şi Agrement În administrarea Consiliului Local al
sectorului 3.

Cine este pentru? 42 de voturi, împotrivă? O voturi, abţineri? 2
voturi (Alexe F., Tănase G.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind aprobarea măsurilor de rentabilizare a activităţii
S.C.Antrepriza Construcţii Montaj LlRTRACS.A..

Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? 1 vot (Gâf-Deac 1.).

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.

Trecem la următorul punct pe ordinea de zi, proiect de
hotărâre privind posibilitatea Consiliilor locale ale sectoarelor
Municipiului Bucureşti de a efectua investiţii În unităţile sanitare
proprietatea Municipiului Bucu . flate pe raza sa
administrativ teritorială. ,.; ~~~r<&
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Cine este pentru? majoritate de voturi, împotrivă? O voturi,
abţineri? Ovoturi.

Acest proiect de hotărâre a fost adoptat.
Cu acestea declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului

General din data de 06 martie 2009.
Şedinţa s-a încheiat la orele 16.40.

Întocmit ~
M.Anghel" , JI
F. Cotroba ~ I
A.preoteas:5

Verificat
Şef Birou

Redactare Hotărâri C.G.M.B
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